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COMMUNIQUE / PRESS RELEASE

Le Président de la Plateforme de Sélection et d'Octroi des Appuis
Financiers (PSOAF) du Mécanisme Compeétitif de Développement des
Compétences (MCDC) du PADESCE invite les bénéficiaires des appuis aux
titres des Fenétres 2&3 du MCDC ayant déposé des requétes ou des dossiers
de relance a bien vouloir consulter les résultats dans le tableau ci-dessous.
est a noter que ces résultats ont été obtenus a l'issue de I'examen minutieux
des éléments justificatifs versés aux dossiers et des investigations menées.

The President of the Grant Committee (GC) of the Skills Development
Facility (SDF) of the PADESCE invites the beneficiaries of support under
Windows 2&3 of the SDF who have submitted requests or new proposals of
the training providers to please consult the results in the table below. It should
be noted that these results were obtained following a thorough examination of
the supporting documents submitted with the files and the investigations
carned out



RESUl:TATS D'EXAMEN DES DOSSIERS DE RELANCE ET DES
REQUETES / RESULTS OF EXAMINATION OF NEW PROPOSALS FILES
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@ | NORD NO 142 | SCOOPS EMBOUCHE 15 ASSOCIATION GERME
| | PROMOTE | CAMEROUN
| ' CENTRE DE FORMATION
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